

Financial Offer: Supply Community Mobilization Needs in North East Syria العرض المالي: تجهيز احتياجات برامج تحريك المجتمعية في شمال شرق سوريا				
#	Description of the Items	Unit	Quantity	Unit Price (USD)
Sewing				
1	Fusible interfacing fabric, double sided, non-woven, heat-activated adhesive, white color	Roll (50 yard)	1	
2	Hard Filling (Rough padding (men's collar) Width 137 cm)	Roll (25 M)	1	
3	Buttons (different shapes and sizes)	أزرار (أشكال وأحجام مختلفة)	1	
4	Thread (for serger machine-white color)	خيط (لماكينة الحبكة - لون أبيض)	1	
5	Thread for sewing, used in industrial machines (Polyester thread 3000 yards in different colors)	خيط للخياطة ، يستخدم في الآلات الصناعية (خيط بوليستر 3000 ياردة بألوان مختلفة)	1	
6	Zipper (20 cm, coil type)	سحاب (20 سم ، نوع الملف)	1	
7	Men's t-shirt fabric tatrum	قميص رجالي ترون	1	
8	Fabric for Men- (suitable for summer and winter, not less than 70% cotton)	قماش للرجال- (مناسب للصيف والشتاء لا يقل عن 70 ٪ قطن)	1	
9	Tape Measure for Taking Sizes (1.5 m)	شريط قياس لأخذ الأبعاد (1.5 م)	1	
10	Belt for serger machine (Industrial Overlock Machine)	حزام لمماكينة الحبكة (ماكينة الحبكة الصناعية)	1	
11	Scissors Size 10 (metal)	مقصي مقاس 10 (معدن)	1	
12	Fabric for women (Legra type, one color for each Pcs, dark colors are preferred, thick and not transparent)	قماش للنساء (نوع ليجرا لون واحد لكل قطعة ، يفضل الألوان الداكنة ، سمكية وليست شفافة)	1	
13	Fabric for women (Gubeir/Lace type, dark colors are preferred)	قماش للنساء (نوع الجبير / الدانتيل ، يفضل الألوان الداكنة)	1	
14	Fabric for women (Kudery type, light and dark colors)	نسج للنساء (نوع كودري ، ألوان فاتحة وداكنة)	1	
15	Fabric for women (Tool type, different colors per request)	نسج للنساء (نوع تول ، ألوان مختلفة لكل طلب)	1	
16	Fabric for women (velvet type, dark colors preferred)	قمماش للنساء (نوع المخمل ، يفضل الألوان الداكنة)	1	
17	Needle (for sewing machine size 9, 11, 14, 16)	إبرة (لماكينة الخياطة مقاس 9 ، 11 ، 14 ، 16)	1	
18	Embellishments (Lace appliques) the minimum size of the lace is not less than 15 cm	كلمة (عروق) طول العرق لا يقل عن 15 سم	1	
19	Embellishments (Rhinstones, shape of diamond, made of plastic, medium size of 5 mm, different colors)	كلمة (إلصاق حجري، شكل الماس، مصنوع من البلاستيك، قياس متوسط 5 مم، ألوان مختلفة)	1	
20	Sewing chalk, triangle shape, pack of 10 pcs	طباشير الخياطة، شكل مثلث، حزمة من 10 قطع	1	
21	White rubber for sewing (width 1 cm)	مطاط أبيض للخياطة (عرض 1 سم)	1	
22	Needles for serger machine, size 11, 14	إبر لمماكينة الحبكة ، مقاس 11 ، 14	1	
23	Bobbin case, rotary hook shuttle, metal, with shuttle home	علبة بكرات ، مكوكك ختاف دوار ، معدن ، مع منزل مكوكك	1	
24	hotfix rhinestones, crystal, 2mm	الماس حجري، كريستال، قياس 2 مم	1	
25	Clothes hangers (wooden, the package consists of 8 pieces)	علاقات ملابس خشبية العمود مكونة من 8 قطع	1	
26	Oil for the sewing machine (low Viscosity, anti-rust, compatible with the industrial sewing machines)	زيت ماكينة	1	
27	Sewing journal/ planners (Spiral-bound notebook, size A4)	دفتر خياطة / المخططون (دفتر ملاحظات حلزوني ، مقاس A4)	1	
28	Sewing journal/ planners (Spiral-bound notebook, size A5)	دفتر خياطة / المخططون (دفتر ملاحظات حلزوني ، مقاس A4)	1	
29	Pins for sewing (straight pins, length not less than 30 mm, ballpoint-tipped)	دبابيس للخياطة (دبابيس مستقيمة ، طول لا يقل عن 30 مم، ذات رأس دائري)	1	
Total amount				
Hairdressing/ Hairstyle				
30	Shaving machines (rechargeable) High-performance stainless-steel blade Control the dimensions of the machine head and adjustable. The LCD displays show the battery capacity percent. Built-in 2200 mA battery Charging time: 3 hours Working time: 3 hours	آلات الحلاقة (قابلة لإعادة الشحن) شفرة عالية الأداء من الفولاذ المقاوم للصدأ التحكم في أبعاد رأس الماكينة وقابلة للتعديل. تعرض شاشات LCD النسبة المئوية لسعة البطارية. بطارية مدمجة 2200 مللي أمبير وقت الشحن: 3 ساعات وقت العمل: 3 ساعات	Pcs	1
31	Barber scissors (Italian type, size 6)	مقصي حلاقة (نوع إيطالي مقاس 6)	Pcs	1
32	Shaving razor (stainless steel, blade width 16 to 20 cm)	ماكينة حلاقة مستقيمة (ستانلس ستيل، عرض الشفرة من 16 إلى 20 سم)	Pcs	1
33	Powder brush to remove hair from the face and neck The length is not less than 16 cm and the width is 5 cm	فرشاة بودرة لإزالة الشعر من الوجه والرقبة الطول لا يقل عن ١٦ سم والعرض 5 سم	PCs	1
34	Comb (barber comb, size of 18 *2.5 cm)	مشط (مشط حلاق ، حجم 18 * 2.5 سم)	Pcs	1
35	Mirrors (rounded, with base, the size not less than 17 cm in height and 12 cm in width)	مرآيا (مسطورة ، ذات قاعدة ، لا يقل حجمها عن 17 سم في الارتفاع و 12 سم في العرض)	Pcs	1
36	Water spray (plastic, 500 ml)	بخاخ ماء (بلاستيك ، 500 مل)	Pcs	1
37	Shaving razor blade(double edge razor blade)	شفرة حلاقة (شفرة حلاقة مزدوجة الحافة)	Pack of 24	1
38	Shaving brush with wooden handle (10 to 13 cm in length)	فرشاة حلاقة بقبض خشبي (طولها من 10 إلى 13 سم)	Pcs	1
39	Apron (nylon,waterproof, medium size of 75*85 cm)	مرويل (نايلون ، مقاوم للماء ، حجم متوسط 75 * 85 سم)	Pcs	1
40	Towel (cotton, 45*85 cm, different colors)	منشفة (قطن، 85*45 سم، ألوان مختلفة)	Pcs	1
41	Shaving gel (for all skin types, 100 ml)	جل حلاقة (لجميع أنواع البشرة 100 مل)	Pcs	1
42	Beard trimmer, Charging time 8 hours, Cordless use time 60 minutes, Rechargeable shaver, 220 volts (*14)	ماكينة تشذيب اللحية، وقت الشحن 8 ساعات، وقت الاستخدام اللاسلكي 60 دقيقة، ماكينة حلاقة قابلة للشحن، 220 فولت (*14)	Pcs	1
43	Eyeline (black, matt, liquid, for external use)	محدد العينون (أسود ، غير لامع ، سائل ، للاستخدام الخارجي)	Pcs	1
44	Foil for hair bleaching (size not less than 10*75 cm)	فصدير لمبيض الشعر (مقاس لا يقل عن 10*75 سم)	Roll	1
45	Shampoo with hair conditioner and Keratin suitable for all hair types (800 ml)	شامبو بلسم الشعر والكيراتين مناسب لجميع أنواع الشعر (800 مل)	Pcs	1
46	Mascara, black (Thickening and lengthening of eyelashes and waterproof, size 12 ml)	ماسكارا، أسود (سمكة وتطويل الرموش ومقاوم للماء، مقاس 12 مل)	Pcs	1
47	Henna Tattoo tube 30 g with different patterns engravings	أنبوب الحناء 30 جم مع نماذج نقوش مختلفة	Pcs	1
48	Plastic bag for gifts, size 25-35 cm	كيس بلاستيك للهدايا مقاس 25-35 سم	Pack of 50	1
49	Hair Dye (No. 3,5,8,9,10)	صبغة الشعر (رقم 3،5،8،9،10)	Pcs	1
50	Dye Mixing Bowl (capacity of 50, 80, 100, 200 mm with brush)	وعاء خلط الأصباغ (سعة 50 ، 80 ، 100 ، 200 مم) مع فرشاة	Pcs	1
51	Hair wax (350 ml) (hair wax is thick hairstyling product contains wax to used to assist with holding the hair and does not contain alcohol. It is like hair styling paste معجون تصفيف الشعر)	شمع الشعر (350 مل) (شمع الشعر هو منتج تصفيف شعر كثيف يحتوي على شمع يستخدم للمساعدة في تثبيت الشعر ولا يحتوي على الكحول، إنه مثل معجون تصفيف الشعر)	Pcs	1
52	Hair spray (400 ml)	مثبت للشعر (400 مل)	Pcs	1
53	Foundation cream, No.1. not less than 40 ml	كريم الأساس ، درجة 1 ، لا يقل عن 40 مل	Pcs	1
54	Foundation cream, No.2. not less than 40 ml	كريم الأساس ، درجة 2 ، لا يقل عن 40 مل	1	
55	Foundation cream, No.3. not less than 40 ml	كريم الأساس ، درجة 3 ، لا يقل عن 40 مل	1	
56	Eyebrow pencil, brown color, waterproof, the material is fixed and solid	قلم حواجب، لون بني، ضد الماء، نوع المادة ثابتة وصلبة	Pcs	1
57	Bleaching powder (20 to 30 volume developer, high quality that contains proteins and vitamins)	بودرة مبيض (ميار 20 إلى 30، نوعية ممتازة تحتوي على البروتين والفيتامين)	kilo	1
58	Oxidant cream (Volumes of 20-40-60)	كريم أوكسيدان (ميار 20-40-60)	Pcs	1
59	Lipstick (matt) different colors	أحمر الشفاه (نوع غير لامع) ألوان مختلفة	Pcs	1
60	Lipstick glossy type) different colors	أحمر الشفاه (نوع لامع) ألوان مختلفة	Pcs	1
61	Face Powder(No1. - compact - size of 15 gr, comes with mirror and applicator sponge)	بودرة الوجه (No1. - مضغوط - حجم 15 غرام ، يأتي مع مرآة واسفنجة)	Pcs	1
62	Face Powder(No. 2.- compact - size of 15 gr, comes with mirror and applicator sponge)	بودرة الوجه (No.2 - مضغوط - حجم 15 غرام ، يأتي مع مرآة واسفنجة)	Pcs	1

63	Face Powder (No. 3 - compact - size of 15 gr, comes with mirror and applicator sponge)	بودرة الوجه (No. 3) - مضغوط - حجم 15 غرام ، يأتي مع مرآة وإسفنجة)	Pcs	1	
64	Cheeks Blusher (the color is light pink and brown- size of 15 gr)	أحمر الخدود (اللون وردي فاتح وبني - حجم 15 غرام)	Pcs	1	
65	Eyeshadow Board (different shades of colors - matte and with glitter)	لوحة ظلال العيون (ظلال مختلفة من الألوان - غير لامع ومع بريق)	Pcs	1	
66	Eyeshadow and cheeks brushes, complete Set (the set has 4 types of eyeshadow brushes (Flat, blending, crease, smudge) and 3 types of cheeks brushes (blush, contour, and highlighter)	فرش ظلال العيون والخدود ، مجموعة كاملة (تحتوي المجموعة على 4 أنواع من فرش ظلال العيون (مسطحة ، مزج ، تجعد ، تلميع) و 3 أنواع من فرش الخدود (أحمر الخدود ، كونتور ، هایلأيتير)	Pack	1	
67	Make Up Bag (size of 9*4*3 inches)	حقيبة مكياج (مقاس 9 * 4 * 3 بوصات)	Pcs	1	
68	Comb (Rat tail comb, metal end, 7 and 9 inches)	مشط (مشط ذيل الجرذ ، نهاية معدنية ، 7 و 9 بوصات)	Pcs	1	
69	Comb (wide tooth comb, plastic, size 19 teeth)	مشط (مشط أسنان عريض ، بلاستيك ، مقاس 19 سنا)	Pcs	1	
70	Sponge for face powder, compact	إسفنجة لبودرة الوجه ، مدمجة	Pack of 6	1	
71	Golden spray for hair, 240 ml	رشاد ذهبي للشعر. 240 مل	Pcs	1	
72	bobby pins, 2-2.5 inches (5-6.4 cm in length)	دبابيس بوبي ، 2.5-2 بوصة (5.4-6.4 سم في الطول)	Pack	1	
73	Bleaching cap (silicon, medium size, 40 to 50 holes)	طاقية مبيض (سيليكون، حجم وسطح 40 إلى 50 ثقب)	Pcs	1	
74	Hair serum (100 ml)	سروم للشعر (100 مل)	Pcs	1	
75	Eyeliner pencil, Kohl, Kajal, black color	قلم كحل عربي كاجال لون أسود	Pcs	1	
76	Nails Polish, easy to apply, long-lasting, provide glossy color.	طلاء أظافر، سهل التطبيق، دائم، بلون لامع	Pcs	1	
77	Hair removal tweezers, small, compact size, 8 cm. Tweezers with an oblique tip	ملقط إزالة الشعر صغير بحجم مضغوط 8سم. الملقط ذو طرف مائل	Pcs	1	
78	Bride dress (size 40 and can be adjustable, white color, fabric of Satin and Tool, with full flared and voluminous skirt supported by layers of petticoats, and long	فستان العروس (مقاس 40 ويمكن تعديله ، لون أبيض ، قماش من الساتان والأكام	Pcs	1	
79	Bride crown, silver color, Royal design, 5 to 6 inches in diameter, height of 2 to 3 inches	تاج عروس ، لون فضي ، تصميم ملكي ، قطره من 5 إلى 6 بوصات ، ارتفاع من 2 إلى 3 بوصات	Pcs	1	
80	Dress (size 38 and can be adjustable, golden color, fabric of Satin and Tool, with full flared and voluminous skirt supported by layers of petticoats, and long sleeves	فستان (مقاس 38 ويمكن تعديله ، لون ذهبي ، قماش من الساتان والأداة ، مع	Pcs	1	
81	After shave/Cologne (perfume used after shaving, with fresh scent like lavender or lemon, plastic bottle of not less than 100 ml, alcohol 80%	لثورة كاملة واسعة وضخمة مدعومة بطبقات من التنورات ، وأكام طويلة) كولونيا ما بعد الحلاقة (عطر يستخدم بعد الحلاقة، برائحة منعشة مثل اللافندر أو الليمون، زجاجة بلاستيكية لا تقل عن 100 مل، كحول 80٪	Pcs	1	
82	Artificial nails, made of acrylic, oval, transparent color, size not less than 14 mm in width and 20 in length, with adhesive	أظافر صناعية، مصنوعة من الأكرليك، شكل بيضاوي، لون شفاف، مقاس لا يقل عن 14 مم في العرض و 20 في الطول، مع مادة لاصقة	Pack of 10	1	
83	Artificial/ false eyelashes, black color, made of synthetic fibers, length not less than 12 mm, with medium volume	رموش اصطناعية / صناعية ، لون أسود ، مصنوعة من ألياف صناعية ، طول لا يقل عن 12 مم ، مع كثافة متوسطة ،	Pack of two	1	
84	6.7 Inch Stainless Steel Nail File Double Sided Metal File With Anti Slip Handle	مبرد أظافر من الستاتلس ستيل مقاس 6.7 إنش، مبرد معدني مزود الجوانب بمقبض مضاد للانزلاق	PCs	1	
85	Hair clips (large claw, plastic)	حبيسات شعر (تخ مقلب كبير ، بلاستيك)	Pcs	1	
86	Hair dryer (not less than 1300 Watt, two types of head)	مجفف شعر (لا يقل عن 1300 وات نوعين من الرأس)	Pcs	1	
87	Hair straightener (not less than 400 heat degree, ceramics)	ممسك الشعر (لا يقل عن 400 درجة حرارة ، سيراميك)	Pcs	1	
88	Hair curler, not less than 230 heat degree	جهاز تجعيد الشعر ، لا يقل عن 230 درجة حرارة	Pcs	1	
89	Heated hairbrush (with ceramic coated bristles, not less than 200 temperature degrees)	فرشاة شعر ساخنة (يشعيرات مطلية بالسيراميك ، لا تقل عن 200 درجة حرارة)	Pcs	1	
Total amount					

Knitting/ Handcrafting					
90	Pearl beads (sizes 4, 6, 8, 10 mm, colors: white, golden, pink, green, black, good material that does not peel)	حبات اللؤلؤ (مقاسات 4 ، 6 ، 8 ، 10 سم ، الألوان: أبيض ، ذهبي ، وردي ، أخضر ، أسود ، مادة جيدة لا تقشر)	Pack of 500g	1	
91	Soft beads "nano beads" (colors: white, milky, crystal, red, golden, green/ size 0.8 mm)	حبات نانغة "نانو حبات" (الألوان: أبيض ، حليبي ، كريستال ، أحمر ، ذهبي ، أخضر / مقاس 0.8 مم)	Pack of 500g	1	
92	Weave Wool (different colors, not less than 100g)	بكرا الصوف (ألوان مختلفة ، لا تقل عن 100 جرام)	Pack of 5	1	
93	Glue stick of silicone 7 mm	اصبع سيليكون قياس 7 مم	Pack	1	
94	Crochet hook, single ended, steel, large size (3) used for thick wool, with plastic handle	مخزرج/ خنطاف كروشيه ، أحادي الطرف ، فولاذ ، حجم كبير (3) يستخدم للصوف السميك ، بمقبض بلاستيكي	Pcs	1	
95	Crochet hook, single ended, steel, large size (3.5) used for thick wool, with plastic handle	مخزرج/ خنطاف كروشيه ، أحادي الطرف ، فولاذ ، حجم كبير (3.5) يستخدم للصوف السميك ، بمقبض بلاستيكي	Pcs	1	
96	Crochet hook, single ended, steel, large size (4) used for thick wool, with plastic handle	مخزرج/ خنطاف كروشيه ، أحادي الطرف ، فولاذ ، حجم كبير (4) يستخدم للصوف السميك ، بمقبض بلاستيكي	Pcs	1	
97	Crochet hook, single ended, steel, large size (4.5) used for thick wool, with plastic handle	مخزرج/ خنطاف كروشيه ، أحادي الطرف ، فولاذ ، حجم كبير (4.5) يستخدم للصوف السميك ، بمقبض بلاستيكي	Pcs	1	
98	Crochet hook, single ended, steel, large size (5) used for thick wool, with plastic handle	مخزرج/ خنطاف كروشيه ، أحادي الطرف ، فولاذ ، حجم كبير (5) يستخدم للصوف السميك ، بمقبض بلاستيكي	Pcs	1	
99	Plastic canvas (white color/ size 10 mesh(10 squares per inch) thickness 10 gauges)	ضابان (لون أبيض / مقاس 10 شبكة (10 مربعات لكل بوصة) سمك 10 مقاييس)	Pcs	1	
100	Thin wire, 30 gauge	سلك رقيق ، مقاس 30	Roll	1	
101	Needle (manual type, stainless-steel, fine needle for beads, medium size for pearls)	إبرة (نوع يدوي ، فولاذ مقاوم للصدأ ، إبرة دقيقة للخرز ، حجم متوسط للؤلؤ)	Pack	1	
102	Burlap thread. textile 90 (1000 meters, 90 grams)	خيط الخيش. نسج 90 (1000 متر ، 90 جرام)	Pcs	1	
103	Mini silicone gun of length 10-13 cm, holds tubes of silicone of 85-142 g	مسدس سيليكون صغير بطول 10-13 سم ، يحمل أنابيب من السيليكون من 85-142 جم	Pcs	1	
104	White glue,100 grams	غلة غراء أبيض 100 جرام	Pcs	1	
105	Polyester filling, fiber, for making dolls.	حشو بوليستر ، ألياف ، لصنع الدمى.	Kilo	1	
106	Circular embroidery hoops of different sizes 9.5 till 31.5 cm	أطواق تطريز دائرية بأحجام مختلفة 9.5 إلى 31.5 سم	PCs	1	
107	Nylon String for beads, transparent elastic, diameter 0.25-0.5- 0.8 mm, length 100 meters	خيط نايلون للخرز ، مرن شفاف ، قطر 0.25-0.5- 0.8 مم ، طول 100 متر	100 M	1	
108	Nylon String for beads , transparent, 0.25-0.5 mm, non-stretchable, 100 meters long	خيط خرز نايلون شفاف 0.25 غير قابل للتمدد طول ١٠٠ متر	100 M	1	
109	Transparent, non-elastic nylon string for bracelet beads 0.5mm long 137m	خيط نايلون شفاف غير ممتطي لحزن السوار 0.5 مم والطول ١٣٧ متر	137 M	1	
110	Wooden sticks, sizes 50 cm length, diameter of 8 mm, pack of 10 pcs	عصي خشبية ، مقاسات بطول 50 سم ، قطر 8 مم ، عبوة من 10 قطع	pack of 10	1	
111	Crepe paper (size of the sheet not less than 50*50 cm)	ورق كريب (قياس الورقة لا يقل عن 50*50 سم)	Pack of 20 sheets	1	
112	Scalpel, size 10	مشرط ، مقاس 10	Pcs	1	
113	Scalpel, size 11	مشرط ، مقاس 11	Pcs	1	
114	Scalpel, size 15	مشرط ، مقاس 15	Pcs	1	
115	A roll of polyethylene sponge for packing, 0.5 mm thick, 1 M*5M	لفة اسفنج من البولي إيثيلين للتغليف سماكة 0.5 مم طول 1 م	roll	1	
116	Lobster Locks with Rings (Silver Color, Padlock Size: 12 x 6mm + Ring: 0.7 x 5mm)	أقفال لوبستر مع حلقات (لون فضي، قفل مقاس: 12×6 ملم + حلقة: 0.7 × 5 ملم	Pack of 10	1	
117	Metal chains for handbag 120cm	سلاسل معدنية لحقيبة اليد 120cm	M	1	
118	Magnetic clips for bags and clothes 18 * 4 mm(Hidden lock)	مشابك مغناطيسية للحقائب والملابس 18 * 4 مم (قفل مخفي)	Back of 40	1	
119	wooden clothes pin size L pack of 20	مشبك غسيل خشب ٢٠ قطعة قياس كبير	Pack of 20	1	
120	Colored wood sticks for handicrafts, 1 cm wide and no less than 11 cm long	عبدان خشب ملونة للأعمال اليدوية العرض 1 سم والطول لا يقل عن 11 سم	Pack of 50	1	
121	Wooden sticks for ice cream and stirring, flat and circular, Size large (for Handcrafts)	أعواد خشبية للآيس كريم والتقليب ، مسطحة ودائرية ، الحجم كبير للأعمال اليدوية	Pack of 50	1	
122	Colored wooden sticks, 20 cm long, 2.5 cm wide	عبدان خشب ملونة ١٢ حبة طول ٢٠ سم عرض 2.5 سم	Pack of 12	1	
123	Disposabl Drinking Colorful juice straw, bendable 250 pieces 6 mm ,Plastic.	مصاص عصير ملونة قابل للالتحاء ٢٥٠ حبة ٦ ملم	Pack of 250	1	
124	Cross Stitch Cotton Crochet Thread, durable Color Hand Embroidery Knitting Thread	خيوط الكروشيه القطنية ذات العرز المتقاطعة، خيوط حياكة للتطريز اليدوي بلون سادة	Pack of 16	1	
125	Chicken feather yarn, polyester coral fleece 100 g	خيوط ريش الدجاج ، الصوف المرجاني من البوليستر 100 غ	Pack of 6	1	
Total amount					

Sport and Recreational						
126	Balls for ping pong (size: diameter of 40 mm, weight 2.7 grams, made of celluloid or similar plastic)	كرات لنس الطاولة (الحجم: قطر 40 سم ، الوزن 2.7 جرام ، مصنوعة من السيلولويد أو البلاستيك المعامل)	Pack of 3			
127	Balls for foosball (size: diameter of 35 mm, weight 23-25 grams, made of hard plastic, have 32 panels, with butyl bladder)	كرات لكرة القدم المصغرة/ فيشة (الحجم: قطر 35 مم ، الوزن 23-25 جرام ، مصنوعة من البلاستيك الصلب)	Pcs			
128	Football uniforms (shirt-shorts) made of polyester, adult and youth size (medium and small) preferred colors red and blue)	زي كرة القدم (قميص - شورت) مصنوع من بوليستر ، مقاس الكبار والشباب (متوسط وصغير) الألوان المفضلة الأحمر والأزرق)	Set			
129	Sport pajamas for girls, set of two pieces, made of cotton, sizes from 38 to 44	بيجاما رياضية نسائية، طقم من قطعتين، مصنوع من القطن، مقاسات من 38 إلى 44	Set			
130	Sporting shoes for girls (made of synthetic fabric, size 37-39-40-41)	أحذية رياضية للبنات (مصنوعة من فماش صناعي مقاس 37-39-40-41)	Pair			
131	Balls for football size 5, made of synthetic materials like polyurethane, have 32 panels, with butyl bladder)	كرات لكرة القدم مقاس 5 ، مصنوعة من مواد اصطناعية مثل البولي يوريثين ، بها 32 لوحا ، مع حشوة بوتيل)	Pcs			
132	Balls for volleyball	كرات لكرة الطائرة	Pcs			
133	SOCCER SHOES: UPPER Lightweight PU synthetic upper with hi-quality print INSOLE low cut EVA sock liner with textile cover for a dry & fit feeling OUTSOLE TPU Accelerator Outsole with Blade Studs for maximum Traxio, sizes (from 37 to 45) black color is preferred	أحذية كرة القدم: الجزء العلوي جزء علوي صناعي خفيف الوزن من البولي يوريثان مع طباعة عالية الجودة تعلي بطانة جورب EVA منخفضة القطع مع غطاء من القماش لشعور جاف ومناسب تسولي تعلي على سطح سريع TPU مع ترصيع شفرة لأقصى قدر من Traxio ، يفضل الأحجام (من 37 إلى 45) اللون الأسود	Pair			
134	Sport Socks (knee-high and ankle-high, medium size for men and women)	جوارب رياضية (عالية الركبة والكاحل ، متوسطة الحجم للرجال والنساء)	Pair			
135	Chess board (size of 50*50 cm, magnetic type)	رقعة شطرنج (مقاس 50 * 50 سم ، نوع مغناطيسي)	Set			
136	Hair tie (rubber)	ربطة شعر (مطاطية)	Pack			
137	Volleyball net (length 32 feet (9.75 meters) width 39 inches (1 meter), the top of the net is held by a cable)	شبكة الكرة الطائرة (الطول 32 قدما (9.75 متر) العرض 39 بوصة (1 متر) ، الجزء العلوي من الشبكة مثبت بواسطة كابل)	Pcs			
138	Ping pong net	شبكة بينج بونج	Pcs			
139	Ping pong rackets (Table tennis racket made of 7 layers of high-quality wood, the handle is non-slip, comfortable and long-lasting, with three plastic balls.)	مضارب بينج بونج (مضرب تنس الطاولة مصنوع من 7 طبقات من الخشب عالي الجودة ، المقبض غير قابل للانزلاق ومريح وطويل الأمد ، مع ثلاث كرات بلاستيكية)	pair			
140	Balls for basketball (leather)	كرات لكرة السلة (جلد)	Pcs			
141	Sport pajamas for men (cotton, sizes medium and large, different colors)	بيجاما رياضية للرجال (قطن) ، مقاسات متوسطة وكبيرة ، ألوان مختلفة)	Set			
142	Goal keeper clothes with gloves, size X and XL	ملابس حارس المرمى مع قفازات مقاس X و XL	Set			
143	Referee clothes (Yard Referee clothes XL- XXL shirt is yellow and T shirt is black)	ملابس الحكم (ملابس حكم ساحة XL- XXL قميص أصفر وقميص تي سوداء)	Set			
144	Sport whistle (Metal Referee Whistle for Sports and Football Matches with lanyard)	صافرة رياضية (صافرة حكم معبلي للمباريات الرياضية وكرة القدم مع الحبل)	Pcs			
145	Referee cards (yellow and red)	بطاقات الحكم (الأصفر والأحمر)	Pcs			
146	Referee flags (Color Red / yellow / green / white Length 45 cm)	أعلام الحكم (اللون أحمر / أصفر / أخضر / أبيض الطول 45 سم)	Pcs			
147	Deodorant body spray, 200 ml, for males and females	بخاخ مزيل العرق للجسم، 200 مل، للذكور والإناث	Pcs			
148	Hila Hopa for Kids - 70 cm - Sports Fitness Games, Plastic	هילה هوبا للأطفال - 70 سم - ألعاب لياقة رياضية، بلاستيك	Pcs			
149	Skiping rope (linen rope, plastic handle, the length of the rope can be adjusted freely according to the height. The longest adjustable length is 2.8m. Designed with stand, 360 degree rotation.	حبل القفز (حبل الكتان ، المقبض البلاستيكي ، يمكن تعديل طول الحبل بحرية وفقا لارتفاع أطول طول قابل للتعديل هو 2.8m مصممة مع حامل ، دوران 360 درجة.	Pcs			
150	Sport cone (plastic, size: 22.5cm)	مخروط رياضي (بلاستيك ، الحجم: 22.5 سم)	Pcs			
151	Vests (linen fabric- beige color, sizes small, medium and large)	سترات (فماش كتان - لون بيج ، مقاسات صغيرة ومتوسطة وكبيرة)	Pcs			
152	Inflatable jumping horse (made of durable, puncture-resistant vinyl material, size of 45-50 cm in height and 50-55 cm in length, the weight limit is 32-45 kg)	حصان القفز القابل للنفخ (مصنوع من مادة فينيل مثبنة ومقاومة للثقوب ، يبلغ ارتفاعه 50-45 سم وطوله 50-55 سم ، والحد الأقصى للوزن هو 32-45 كجم)	Pcs			
153	Brochure (size A4-colored- bright). The content of the brochure is per request	بروشور (مقاس A4 - ملون - مشرق). محتوى الكتيب حسب الطلب	Pcs			
154	Clay box -06 pcs for each , molds , 2 molds and a roller from Nara, 12 pieces, multi-colored	لعبة معجون للأطفال مع 2 قالب وبكرة من نارا ، ١٢ قطعة -متعدد الألوان	Set			
155	Colorful plastic building blocks for children - 100 pieces - with round shapes and angles	لعبة بناء مكعبات بلاستيكية ملونة للأطفال - 100 قطعة - مع اشكال دائرية وزوايا -	Box			
Total amount						
Grand Total amount						

NOTES:

- 1- All the items should be approved by our organization's field Staff.
- 2- Our organization is not bound to buy the whole quantity mentioned in the BOQ and will order as per need.
- 3- All the item quantities should be apply INCOTERM 2010 DDP (Delivery Duty Paid) to the mentioned locations.
- 4- Our organization is not bound to contract with one company and can split the award between one or more companies.
- 5- The delivery locations are Mahmoudiyah, Twashiniyah, Tel Seman and Newroz Camps in North-East Syria
- 6- The offered prices includes, transportation, loading & unloading and any other cost to deliver and Implementation to locations mentioned in point(5) above in North East SYRIA

ملاحظات:

- 1- يجب الموافقة على جميع الفقرات من قبل موظف الموقع لمنظمتنا.
- 2- منضمتنا ليست ملزمة بشراء الكمية الكاملة المذكورة في جدول الكميات ويكون الطلب حسب الحاجة.
- 3- جميع كميات المواد يجب ان يكون (التسليم واجب مدفوعة) إلى المواقع المذكورة.
- 4- المنظمة ليست ملزمة بان تتعاقد مع شركة واحدة، ويمكن تجزئة العقد بين أكثر من شركة
- 5- مواقع التوصيل موجودة في مخيمات (محمودي، طويحينيا، تل السمن و نووز) في شمال شرق سوريا.
- 6- الأسعار المقدمة تشمل جميع المصاريف من النقل و التحميل و التسليم والتنفيذ للمناطق المذكورة في النقطة رقم (5) اعلاه في شمال شرق سوريا.

Name of Signatory: _____

Title of Signatory: _____

Name of Bidder: _____

Signature & stamp: _____

Date of Signing: _____

ملاحظات:

- 1- يجب الموافقة على جميع الفقرات من قبل موظف الموقع لمنظمتنا.
- 2- منضماتنا ليست ملزمة بشراء الكمية الكاملة المذكورة في جدول الكميات ويكون الطلب حسب الحاجة.
- 3- جميع كميات المواد يجب ان تكون (التسليم مدفوعة) في الموقع المذكورة.
- 4- المنظمة ليست ملزمة بان تعاقدهم مع شركة واحدة، ويمكن تجزئة العطاء بين أكثر من شركة
- 5- مواقع التوصيل موجودة في مخيمات (عصمتي، طوبجيبيلا، تسلسن ونوزور) في شمال شرق سوريا.
- 6- الاسعار المقدمة تشمل جميع المصاريف من النقل والتحميل والتسليم والتنفيذ لمناطق المذكورة في النقطه رقم (5) اعلا في شمال شرق سوريا.